



LEGISLATIVE LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST

PUBLICATIONS DU GOVERNMENT DU MANITOBA



**Volume 42
Number / numéro 6**

June / juin 2016

NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

*Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. Titles marked "Limited Distribution" are produced in limited quantities, or for a particular user group. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862. Or, consult the Manitoba Government Telephone Directory, available for purchase from Statutory Publications.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:
Government Publications
Legislative Library of Manitoba
Room 100, 200 Vaughan Street
Winnipeg MB R3C 1T5
Telephone: 204-945-7022
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. La mention "Tirage limité" indique qu'un document a été produit à un nombre réduit d'exemplaires ou à l'intention d'un groupe particulier de lecteurs. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental (Manitoba Government Telephone Directory) qu'il est possible de se procurer aux Publications officielles.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

Digital Collection of Manitoba Government Publications

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continuously. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material, pre-2010, to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents d'avant 2010 à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

* The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Weekly.

Subscription: \$100.00 per year.

CURRENT EDITION: Vol. 145, number 23-26 (June 4-25, 2016)

Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer, 19-- -

For reference only. Print from the Internet.

New Government Bills (41st Legislature, 1st session)

3. The Mental Health Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la santé mentale.

4. The Elections Amendment Act = Loi modifiant la Loi électorale.

5. The Francophone Community Enhancement and Support Act = Loi sur l'appui à l'épanouissement de la francophonie manitobaine.

6. The Financial Administration Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la gestion des finances publiques.

7. The Labour Relations Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les relations du travail.

8. The Protecting Children (Information Sharing) Act = Loi sur la protection des enfants (communication de renseignements).

9. The Election Financing Amendment Act (Repeal of Annual Allowance) = Loi modifiant la Loi sur le financement des élections (suppression de l'allocation annuelle).

10. The Balanced Budget, Fiscal Management and Taxpayer Accountability Repeal and Consequential Amendments Act = Loi abrogeant la Loi sur l'équilibre budgétaire, la gestion financière et l'obligation de rendre compte aux contribuables et modifications corrélatives.

11. The Budget Implementation and Tax Statutes Amendment Act, 2016 = Loi d'exécution du budget de 2016 et modifiant diverses dispositions législatives en matière de fiscalité.

New Private Members` Bills (41st Legislature 1st session)

203. The Legal Profession Amendment Act (Queen's Counsel Appointments) = Loi modifiant la Loi sur la profession d'avocat (nomination de conseillers de la Reine).

204. The Post-Secondary Sexual Violence and Sexual Harassment Policies Act (Various Acts Amended) = Loi sur les politiques visant à contrer la violence à caractère sexuel et le harcèlement sexuel dans les établissements postsecondaires (modification de diverses dispositions législatives).

205. The Ukrainian Heritage Day Act = Loi sur le Jour du patrimoine ukrainien.

[Index page for 41st Legislature, 1st session](#)

[Page d'index pour la législature 41e, 1re session](#)

Debates and proceedings: official report (Hansard).
Winnipeg, Manitoba: Legislative Assembly of Manitoba, 1958-
Frequency: Daily when Legislative Assembly is in session.
CURRENT EDITION: Vol. 69, number 10-30B, May 31-June 28, 2016.
[Index page for 41st Legislature, 1st session](#)

Members' allowances: report of amounts claimed and paid.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Legislative Assembly, Members' Allowances Office,
1995-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: 2015/16.

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Legislative Assembly, 19-- -
Frequency: Daily during session.
CURRENT EDITION: Number 12-31, June 2-29, 2016 (41th Legislature, 1st session
2016/17) Note: numbering skips numbers 18; 23; 28.
[Most recent Order Paper](#)
[Le plus récent feuilleton et avis](#)

Standing Committees / Comités Permanents

Standing Committee on Public Accounts.
Winnipeg, Manitoba: Standing Committee on Public Accounts, 1973-
Frequency: Irregular.
CURRENT EDITION: Vol. 69, number PA1 (June 27, 2016)
[Index page listing all committees for the 41st Legislature, 1st session](#)

AGRICULTURE / AGRICULTURE

Big heart, big talent, big future and opportunity to grow: discussion document; rural
economic development strategy for Manitoba.
Draft edition.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, Food and Rural Development, 2016.
12 pages.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Infrastructure grants.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, Food and Rural Development, 2015-
Frequency: Annual.
Not for distribution. Print from the Internet.
CURRENT EDITION: 2016/17, titled "Ag Society infrastructure grants".
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Financial and Administrative Services / Services financiers et administratifs

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates, Manitoba Agriculture.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 23, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Growing Opportunities / Profitons des possibilités de croissance

Manitoba's local produce guide.

Portage la Prairie, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2014-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2015; 2016.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2015\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2016\)](#)

AUDITOR GENERAL / VÉRIFICATEUR GÉNÉRAL

Follow-up of recommendations.

Winnipeg, Manitoba: Office of the Auditor General, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: May 2016 (Sessional Paper 28, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

CIVIL SERVICE COMMISSION / COMMISSION DE LA FONCTION PUBLIQUE MANITOBA

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Civil Service Commission.

Winnipeg, Manitoba: Civil Service Commission, 1983-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 22, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

CIVIL SERVICE SUPERANNUATION BOARD / CAISSE DE RETRAITE DES EMPLOYÉS DE LA FONCTION PUBLIQUE

Annual report, Manitoba Civil Service Superannuation Board.

Winnipeg, Manitoba: Civil Service Superannuation Board, 1940-

CURRENT EDITION: 2015 (Sessional Paper 38, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

CROWN CORPORATIONS COUNCIL / CONSEIL DES CORPORATIONS DE LA COURONNE

Rapport annuel, Conseil des corporations de la Couronne.
Winnipeg, Manitoba: Conseil des corporations de la Couronne, 2001-
Fréquence: Annuel.
CURRENT EDITION: 2015.

EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION

Manitoba's post-secondary education strategy: a partnership for excellence and student success.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Advanced Learning, 2015.
5 pages.
Not for distribution. Print from the Internet.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Education and Training.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, 2016-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 20, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Adult Learning and Literacy / Apprentissage et alphabétisation pour adultes

Annual reports, Manitoba Adult Literacy Strategy, Adult Learning Centres in Manitoba.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Multiculturalism and Literacy, 2013-
CURRENT EDITION: 2014/15 (Sessional Paper 25, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

MB4Youth/Jeunesse Manitoba

Guide to Winnipeg for Indigenous Manitobans.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Children and Youth Opportunities, 2015-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: 2016.

Manitoba Text Book Bureau / Centre des manuels scolaires du Manitoba

Annual report, Manitoba Text Book Bureau.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Advanced Learning, 2013-

CURRENT EDITION: 2014/15 (Sessional Paper 8, 40th Legislature, 5th session 2015/16)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Printed version of this publication was previously listed in the November 2015 issue of the Monthly Checklist.

Schools' Finance Branch / Direction des finances des écoles

FRAME report independent schools: actual.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, Schools' Finance Branch, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2014/15.

Public schools enrolment and categorical grants reporting for the school year.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, Schools' Finance Branch, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Rapport des inscriptions scolaires.

Winnipeg, Manitoba: Éducation et Enseignement supérieur Manitoba, Directions des finances des écoles, 2013-

Fréquence: Annuel.

ÉDITION RÉCENTE: 30 septembre 2015.

FAMILIES / FAMILLES

Planning your path forward: an information and resource guide for parents.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Jobs and the Economy, Workforce Development Income Support, 2016.

17 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Administration and Finance Division / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Families.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Families, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 19, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

FINANCE / FINANCES

Le budget du Manitoba 2016.

Winnipeg, Manitoba: Finances Manitoba, 2016.

2 volumes.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(Budget des dépenses et des recettes\)](#)

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(discours\)](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba budget 2016.

Manitoba budget 2016.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, 2016.

3 volumes.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Budget speech\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Budget and Budget Papers\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Manitoba Estimates of Expenditure and Revenue\)](#)

Also published in French under title: Le budget du Manitoba 2016.

Treasury Board Secretariat / Secrétariat du Conseil du Trésor

Report to the Legislature pursuant to Section 63(4) of the Financial Administration Act relating to supplementary loan and guarantee authority.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, Treasury Division, 1996-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2015/16 (Sessional Paper 39, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: employee pensions and other costs.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, 2000-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 36, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: enabling appropriations and other appropriations.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, 1995-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 35, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Finance.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Finance, 1982-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 21, 41st Legislature, 1st session 2016/17)

GROWTH, ENTERPRISE AND TRADE / CROISSANCE, DE L'ENTREPRISE ET DU COMMERCE

Administration and Finance Division / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Growth, Enterprise and Trade.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 17, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Mineral Resources / Ressources minières

Copper-zinc in Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Mineral Resources, 2016.

4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Explore Manitoba: mineral development and geoscience activity highlights.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Mineral Resources, 2014-2016.

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2015/16.

Gold in Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Mineral Resources, 2016.

4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Nickel in Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Mineral Resources, 2016.

4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Rare metals in Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Mineral Resources, 2016.

4 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Petroleum Branch / La Direction des ressources pétrolières

Weekly well activity report: petroleum industry activity report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Petroleum Branch, 2016-

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: May 2-23, 2016 (4 issues). Note: there was no issue published for May 30, 2016.

[Index page on publisher's website for issues available online.](#)

HEALTH, SENIORS AND ACTIVE LIVING / SANTÉ, DES AÎNÉS ET DE LA VIE ACTIVE

Aboriginal medical student financial assistance program.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, 2014-

Frequency: Annual.

Not for distribution. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2016/17.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Medical student/resident financial assistance program.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, 2014-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Health, Seniors and Active Living.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, Seniors and Active Living, 2016-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 16, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Mental Health & Spiritual Health Care Branch / Santé mentale et soins spirituels

Hope changes everything: a guide to recovery-oriented system transformation in Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, Healthy Living, and Seniors, Mental Health & Spiritual Health Care Branch, 2015.

19 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Prairie Mountain Health / Santé Prairie Mountain

Annual report, Prairie Mountain Health.

Souris, Manitoba: Prairie Mountain Health, 2012-

CURRENT EDITION: 2013/14; 2014/15.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2014/15\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2013/14\)](#)

Community health assessment, Prairie Mountain Health.

Souris, Manitoba: Prairie Mountain Health, 2015-

Frequency: Every 5 years.

Not for distribution, print from Internet.

CURRENT EDITION: 2015 (not available in print, except for executive summary).

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(executive summary\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Full report version of this publication was previously listed in the August 2015 issue of the Monthly Checklist.

Plan stratégique, Santé Prairie Mountain.

Souris, Manitoba: Santé Prairie Mountain, 2013-

Fréquence: Annuel.

ÉDITION RÉCENTE: 2013/16; 2016/21.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(2016/21\)](#)

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(2013/16\)](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: Strategic plan, Prairie Mountain Health.

Strategic plan, Prairie Mountain Health.

Souris, Manitoba: Prairie Mountain Health, 2013-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2013/16; 2016/21.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2016/21\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(2013/16\)](#)

Also published in French under title: Plan stratégique, Santé Prairie Mountain.

Provincial Drug Programs / Direction des programmes de médicaments

Manitoba drug benefits and interchangeability formulary.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, 1992-

CURRENT EDITION: Bulletin number 88.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Southern Health-Santé Sud

To our health: together leading the way for a healthier tomorrow = À notre santé: ensemble vers un avenir plus sain.

La Broquerie, Manitoba: Southern Health-Santé Sud, 2013-

Frequency: Biannual.

CURRENT EDITION: Spring 2016.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

INDIGENOUS AND MUNICIPAL RELATIONS / RELATIONS AVEC LES AUTOCHTONES ET LES MUNICIPALITÉS

Guide des fusions municipales: l'élaboration de votre plan de fusion.

Winnipeg, Manitoba: Administrations locales Manitoba, 2013.

45 pages.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: Guide to municipal amalgamation: developing your amalgamation plan.

Guide to municipal amalgamation: developing your amalgamation plan.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Local Government, 2013.

30, 25 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Also published in French under title: Guide des fusions municipales: l'élaboration de votre plan de fusion.

Opportunities North.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Aboriginal and Northern Affairs, 2015.

4 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Opportunities North: backgrounder.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Aboriginal and Northern Affairs, 2015.
4 pages.
Not for distribution. Print from the Internet.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Indigenous and Municipal Relations.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Indigenous and Municipal Relations, 2016-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 24, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Community Places / Place aux communautés

Community Places Program grant approvals.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Indigenous and Municipal Relations, 2016-
Frequency: Annual.
Not for distribution. Print from the Internet.
CURRENT EDITION: 2016/17.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

INFRASTRUCTURE / INFRASTRUCTURE

Corporate Services / Division des services d'entreprise

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Infrastructure.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Infrastructure, 2016-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 33, 41st Legislature, 1st session, 2016/17); addendum page 55a (Tabled Paper 21, 41st Legislature, 1st Session, 2016/17)

East Side Road Authority / Commission de la route située du côté est

East Side Transportation Initiative.
Winnipeg, Manitoba: Aboriginal and Northern Affairs, East Side Road Authority, 2009-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: Issue 7, Winter 2015.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Water Management and Structures / Régularisation des eaux et ouvrages d'art

2011 Individual Flood Protection Initiative program guidelines.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Infrastructure and Transportation, Water Management and Structures, 2011.

9 pages.

For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Also published in French under title: Initiative du Manitoba de 2011 pour la protection des particuliers contre les inondations: lignes directrices.

2015 Individual Flood Protection Initiative program guidelines.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Infrastructure and Transportation, Water Management and Structures, 2015.

21 pages.

For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Initiative du Manitoba de 2011 pour la protection des particuliers contre les inondations: lignes directrices.

Winnipeg, Manitoba: Infrastructure et Transports Manitoba, Régularisation des eaux et ouvrages d'art, 2011.

13 pages.

À titre d'information seulement. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: 2011 Individual Flood Protection Initiative program guidelines.

Terms of reference: Provincial Flood Control Infrastructure Operation Review Panel.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Infrastructure and Transportation, Water Management and Structures, 2014.

3 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

JUSTICE / JUSTICE

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Justice.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, 1989-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 18, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Automobile Injury Compensation Appeal Commission / Commission d'appel des accidents de la route

Contestez-vous une décision interne révisée de la Société d'assurance Publique du Manitoba concernant des blessures?: communiquez avec la Commission d'appel des accidents de la route.

Winnipeg, Manitoba: Commission d'appel des accidents de la route, 2016.

Pamphlet.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: Disagree with an MPIC injury internal review decision?: contact the Automobile Injury Compensation Appeal Commission.

Disagree with an MPIC injury internal review decision?: contact the Automobile Injury Compensation Appeal Commission.

Winnipeg, Manitoba: Automobile Injury Compensation Appeal Commission, 2016.

Pamphlet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Also published in French under title: Contestez-vous une décision interne révisée de la Société d'assurance Publique du Manitoba concernant des blessures? : communiquez avec la Commission d'appel des accidents de la route.

Office of the Chief Medical Examiner / Bureau du médecin légiste en chef

Fatality Inquiries Act Section 43(1) report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, Office of the Chief Medical Examiner, 2010-

CURRENT EDITION: 2015 (Sessional Paper 14, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

In The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act and in the matter of: David Durval Tavares, deceased (date of death: March 21, 2005) and in the matter of: Sheldon Anthony McKay, deceased (date of death: May 3, 2006): report on inquest and recommendations of Judge Brent Stewart, issued this 10th day of June, 2016.

Winnipeg, Manitoba: Provincial Court of Manitoba, 2016.

8 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Residential Tenancies Branch /Direction de la location à usage d'habitation

Open doors: a publication of the Residential Tenancies Branch.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, Residential Tenancies Branch, 2016-
Frequency: Quarterly.

CURRENT EDITION: Issue 36, Winter 2016; Issue 37, Spring 2016.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Issue 36\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(Issue 37\)](#)

Also published in French under title: Portes ouvertes.

Portes ouvertes: une publication de la Direction de la location à usage d'habitation.
Winnipeg, Manitoba: Justice Manitoba, Direction de la location à usage d'habitation,
2016-

Fréquence: Trimestriel.

ÉDITION RÉCENTE: Numéro 36, hiver 2016; Numéro 37, printemps 2016.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(Numéro 36\)](#)

[Document électronique archivé par la bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(Numéro 35, printemps\)](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: Open doors.

Victim Services / Services aux victimes

Protection orders.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Justice, Victim Services, 2016.

1 sheet.

MANITOBA BUREAU OF STATISTICS / BUREAU DE STATISTIQUES DU MANITOBA

Consumer price index report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Subscription: \$30.00 per year.

CURRENT EDITION: April 2016; May 2016.

Labour force statistics report: First Nations, Métis, and recent immigrant communities.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 2012-

Frequency: Monthly

Subscription: \$30.00 per year, included with Labour force statistics report.

CURRENT EDITION: May 2016.

Labour force statistics report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Subscription: \$30.00 per year, includes Labour force statistics report: First Nations, Métis, and recent immigrant communities.

CURRENT EDITION: May 2016.

Manitoba: year-in-review.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 2013-

Frequency: Annual.

Price: \$25.00.

CURRENT EDITION: 2015.

Quarterly population statistics report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Quarterly.

Subscription: \$50.00 per year.

CURRENT EDITION: April 2016.

Summary of current economic indicators: year to date summary.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Subscription: \$200.00 per year.

CURRENT EDITION: June 10, 2016.

MANITOBA HYDRO / L'HYDRO-MANITOBA

Quarterly report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Hydro-electric Board, 1987-

CURRENT EDITION: for the year ended March 31, 2016 (Sessional Paper 32, 41st Legislature, 1st Session, 2016/17)

MANITOBA PUBLIC INSURANCE CORPORATION / SOCIÉTÉ D'ASSURANCE PUBLIQUE DU MANITOBA

All-terrain vehicles and other off-road vehicles.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Public Insurance Corporation, 2016.

28 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Also published in French under title: Véhicules tout terrain et autres véhicules à caractère non routier.

Annual financial statement.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Public Insurance Corporation, 2012-

CURRENT EDITION: 2015/16 (Sessional Paper 29, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Also published in French under title: États financiers annuels.

États financiers annuels.

Winnipeg, Manitoba: Société d'assurance publique du Manitoba, 2012-

À ne pas distribuer. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

ÉDITION RÉCENTE: 2014/15.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: Annual financial statement.

Protecting your privacy = La protection de votre vie privée.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Public Insurance Corporation, 2016.

13, 13 pages.

[Bilingual electronic document archived by Manitoba Legislative Library](#)

Rate application.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Public Insurance Corporation, 2008-

Frequency: Annual

For information only. Not for distribution.

CURRENT EDITION: 2017.

[Index page on publisher's website for documents available online.](#)

Véhicules tout terrain et autres véhicules à caractère non routier.

Winnipeg, Manitoba: Société d'assurance Publique du Manitoba, 2015.

32 pages.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: All-terrain vehicles and other off-road vehicles.

OMBUDSMAN MANITOBA / L'OMBUDSMAN DU MANITOBA

Annual report, Manitoba Ombudsman = Rapport annuel, Manitoba Ombudsman.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 1971-

CURRENT EDITION: 2015 (Sessional Paper 37, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

SPORT, CULTURE AND HERITAGE / SPORT, DE LA CULTURE ET DU PATRIMOINE

Administration and Finance / Division de l'administration et des finances

Supplementary information for legislative review: departmental expenditure estimates: Manitoba Sport, Culture and Heritage.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, 2016-
Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2016/17 (Sessional Paper 31, 41st Legislature, 1st session, 2016/17)

Film Classification Board / Commission de classification cinématographique

Monthly report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Film Classification Board, 2016-

CURRENT EDITION: May 2016.

Manitoba Centennial Centre Corporation / Société du Centre du centenaire du Manitoba

Quarter report, Manitoba Centennial Centre Corporation.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Centennial Centre Corporation, 2008-

CURRENT EDITION: 4th quarter report 2015/16 (Sessional Paper 27, 41st Legislature, 1st Session, 2016/17)

Status of Women / Situation de la Femme

Winnipeg Safe City: working for a city free from violence against women and girls.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Status of Women, 2016.

7 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Also published in French under title: Winnipeg, ville sûre: pour une ville exempte de violence contre les femmes et les filles.

Winnipeg, ville sûre: pour une ville exempte de violence contre les femmes et les filles.

Winnipeg, Manitoba: Situation de la Femme Manitoba, 2016.

7 pages.

À ne pas distribuer. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

[Document électronique archivé par la bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: Winnipeg Safe City: working for a city free from violence against women and girls.

SUSTAINABLE DEVELOPMENT / DÉVELOPPEMENT DURABLE

Wildlife / Faune

Les couleuvres de Narcisse: les plus importants nids de couleuvres au monde.
Winnipeg, Manitoba: Conservation et Gestion des Ressources hydriques Manitoba,
Direction de la faune, 2016.
Dépliant.

[Document électronique archivé par la bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Aussi publié en anglais sous le titre: The snakes of Narcisse.

The snakes of Narcisse: the world's largest snake dens.
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Conservation and Water Stewardship, Wildlife Branch,
2016.

Pamphlet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Also published in French under title: Les couleuvres de Narcisse.